
Utlåtande över reviderat RAS för saluki 

 

Undertecknad har på uppdrag av SKK/AK granskat Vinthundklubbens/Salukiringens förslag till 

reviderat RAS. 

Arbetet är föredömligt presenterat, tydligt och klart med riktiga prioriteringar. 

Inför det fortsatt arbetet med RAS kan följande kommentarer beaktas: 

 Reg.statistik (i diagramform )kan gärna redovisas för längre perioder än 10 år då det är en 

kort period i avelssamanhang. 

 Med tanke på hur liten rasen är i Sverige vore det intressant att veta hur stora populationer 

av rasen som finns i andra länder och hur besläktade det är med den svenska populationen. 

En stor andel importerade hundar används i aveln och detta kan ge något osäkra värden på 

rasens inavelsgrad. 

 I det ambitiösa arbetet med avel för god mentalitet kunde man tänka sig ägarenkäter för att 

få bättre kännedom hur rasen fungerar i vardagsmiljön. Detta kan ge god information för 

raser som inte är så välrepresenterade på andra typer av mentalbeskrivningar. 

Lycka till med ert fortsatta RAS arbete! 
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